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§ 30  
Ändring av VA-taxan, avgifter för allmänna 
Vattentjänster (Utl. 2015:69) 
Förslag från Stockholm Vatten AB 

Dnr 133-822/2015 

 
Beslut 

Stockholm Vatten AB medges att höja avgifterna för allmänna 

Vattentjänster med 9 procent från 1 oktober år 2015 och 5 

procent vardera under åren 2016 till 2018. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Folkpartiet, 

Kristdemokraterna, Centerpartiet och Sverigedemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:69 behandlas. Utlåtandet 

gäller ändring av VA-taxan, avgifter för allmänna Vattentjänster. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Luhr, Per Ankersjö, Tobias 

Johansson, Lorentz Tovatt, Jan Valeskog, Lars Svärd, Martin 

Westmont, Malin Ericson, borgarråden Edholm och Helldén, 

Björn Ljung och Mikael Valier. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Luhr (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Lars Svärd (M), borgarrådet Edholm (FP), Mikael Valier (KD), 

Per Ankersjö (C) och Martin Westmont (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 31  
Byte av bro för Västberga allé över Stambanan och ny 
gång- och cykelbro över Åbyvägen (Utl. 2015:70) 
Genomförandebeslut  

Dnr 124-720/2015 

 
Beslut 

1. Trafiknämnden får genomföra byte av bro för Västberga 

allé över stambanan och en ny gång- och cykelbro över 

Åbyvägen med anslutande gång- och cykelväg till en 

investeringsutgift om 197 mnkr. Utgifterna för 2015 ska 

rymmas inom nämndens investeringsbudget. Utgifterna för 

kommande år behandlas i budget för 2016. 

2. Trafiknämnden får i uppdrag att teckna erforderliga avtal.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:70 behandlas. Utlåtandet 

gäller byte av bro för Västberga allé över Stambanan och ny 

gång- och cykelbro över Åbyvägen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

  


